
Poďakovanie neurologickému oddeleniu... 

Chcel by som veľmi pekne poďakovať neurologickému oddeleniu, hlavne mladým sestričkám, 

ktoré boli vždy ochotné, milé, ohľaduplné a svoju robotu si naozaj robili zodpovedne a to ku 

každému jednému pacientovi!!!! 

Taktiež by som chcel poďakovať lekárom, ktorý mi pomohli.


